

Z型钢，檩条，镀锌Z型钢

产品名称	Z型钢，檩条，镀锌Z型钢
公司名称	合肥金苏建筑钢品有限公司
价格	.00/个
规格参数	规格:120-300mm 材质:Q235 产地/厂家:安钢
公司地址	合肥市双凤工业园阜阳北路68号
联系电话	0551-6316098 18056037694

产品详情

规格	120-300mm	材质	Q235
产地/厂家	安钢	高度	80
厚度	3 (mm)	卷边宽度	20 (mm)
宽度	300 (mm)	品名	冷弯型钢 (mm)

合肥金苏建筑钢品有限公司是一家集钢结构设计、制造、安装为一体，兼营彩钢瓦、楼承板、钢构配件等钢结构维护产品的新型企业。公司成立于2008年，位于合肥桃花工业园，离环城高速公路出口5公里，交通便捷，风景秀丽。

公司产品规格齐全，技术装备力量雄厚。配置有国内最先进的钢结构制造设备2套；隐藏式屋面板、墙面板设备二十余台；开口式、闭口式楼承板设备近十台；大型剪板、折弯机组；c、z檩条机组以及分体连体彩钢瓦支架生产线。年生产钢结构9000吨，彩钢瓦100万平方米，楼承板80万平方米，钢结构配件800吨。

合肥金苏建筑钢品有限公司以科技为先导，高起点、高标准开发生产各类轻钢、重钢结构；专业化的技术为客户服务。以市场为导向，建立完善的内部管理机制，努力把公司建设成为产业多元化、规模集约化、管理现代化的一流企业。

jinsu steel products co., ltd. hefei is a new style enterprise focusing on the design, manufacture and installation of the steel construction with the sales of its products such as colorbond roofing panels, floor decking panels and brackets. our company, established in 2008, is located in taohua industrial zone hefei, 5 kilometers away from the express way around the city with a convenient transportation and beautiful scenery.

our company who has installed 2 most advanced machines to make steel construction, more than 20 hidden roofing panel and wall panel rollforming machine lines, about 10 floor decking rollforming machine lines, large shears and press brakes, c and z purlin rollforming machine lines and split and unified colorbond roofing panel bracket production line has all kinds of different specifications of products whose yearly output is up to 9000 tons for the steel

structure, 1000000 square meters for the colorbond roofing panels,800000 square meters for the floor decking panels and 800 tons for the accessories of the steel construction. equipment and technology are very strong and complete.

jinsu steel products co., ltd. hefei develops and manufactures light steel and heavy steel construction of all kinds in a high standard with the leading direction of science from a high starting point. our customers will be served in a professional skills to set up a perfect inner management with the guide of the market in order to try to develop our company into a first grade enterprise of various industries , intensive scale and modernized management.